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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 8. maj 2012 ud-
bedt sig min besvarelse af spørgsmål 70 i forbindelse med forslag til lov om ændring af 
lov om randzoner, L 145. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF).

Spørgsmål 70:

”Vil ministeren redegøre for, hvor mange timer der er afsat til opgaven med at tilrette 
kortmaterialet, undersøge om udpegninger er vandløb eller ej mv.? Det fremgik ved det 
åbne samråd den 3. maj 2012, at ministeren ikke havde afsat ressourcer til opgaven i 
eget ministerium, og at det potentielt vil være en meget ressourcekrævende opgave.”

Svar:

Dette spørgsmål vedrører ikke L 145, men snarere loven om randzoner, der blev vedta-
get i 2011 under VK-regeringen. 

Der er ikke afsat ressourcer i Fødevareministeriet til at undersøge i marken, om der er 
tale om et vandløb, da det er kommunen, som er vandløbsmyndighed, jf. min besvarelse 
af spørgsmål 68.

Med hensyn til tilretning af kortmaterialet mv. vil der selvfølgelig være de nødvendige 
ressourcer hertil i NaturErhvervstyrelsen, som i samarbejde med Naturstyrelsen, kom-
munerne og landmændene løbende vil forbedre det samlede kortmateriale i den kom-
mende tid.
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